
 
 

Tisztelt Vezetőség! 

Szeretném figyelmükbe ajánlani kézilabda klubunk, a Rinyamenti Kézilabda Club 
Sportegyesület történetét, célját, a sportról alkotott filozófiáját jövőbeni TAO támogatási 
együttműködés céljából:  

Klubunk „Somogyország” fürdő- és virágos városában Nagyatádon 1976-óta a Rinyamenti 
kistérségben élő gyerekek sportolásáért és egészségéért dolgozik. Nagyatádi Női Kézilabda 
Klub jogutódjaként 2001-óta Rinyamenti Kézilabda Club és Sportegyesület néven működünk.  

Rinyamenti Kézilabda Club SE sportfejlesztési programjának legfőbb célja a klub utánpótlás 
bázisának szélesítése, mind a női, mind a férfi szakosztályon belül. Magyarország déli 
régiójának egyetlen olyan sportegyesülete vagyunk, ahol női és férfi utánpótlás nevelés, 
versenyeztetés is működik egy egyesületen belül.  

A 2020-2021-es szezonban 154 utánpótlás gyermekkel és 13 edzővel dolgozunk a magyar 
kézilabda hírnevének és Nagyatád város nevének öregbítésén.  

Az RKC SE sportfejlesztési programjának legfontosabb összetevője a helyi és a kistérségben 
élő gyerekek egészséges életmódra való nevelésének biztosítása a kézilabdázás által. A 
környékbeli óvodák, iskolák bevonásával szélesíthetjük bázisunkat úgy, hogy felismerjük a 
tehetségeket, és minél több gyermeket integrálunk be az egyesületbe. Számos utánpótlás 
korú játékos erősödhet, szerezhet tapasztalatot a mi játékosunkként, hogy ezt követően 
bizonyítson a klub férfi NB2-es vagy női NB1/B, netán NB1 valamely csapatában. A dolog 
természeténél fogva nem minden játékos válik profi sportolóvá, még kevesebb játékos jut el 
válogatott szintre, így igazi sikerekre nem is számíthat magasan jegyzett klubokban. Nekünk a 
lehető legjobb eredmények elérése mellet célunk az életre való nevelés, a civil életre való 
felkészítés, a sport kizárólag örömszerzés és testmozgás céljából történő űzése, önállóságra 
nevelés, ami igazodik az MKSZ képzési tervében megfogalmazottakhoz és az MKSZ 
stratégiájához is.  

Tekintettel arra, hogy a kézilabdában az utánpótlás gondozása még nem teljesen strukturált, 
e területen számos tennivalónk akad vonzáskörzetünkben. Közismert tény, hogy az utánpótlás 
nevelést a lehető legkorábban, akár már az óvodában időszerű lehet kezdeni. Ennek 
érdekében utánpótlással foglalkozó szakembereik egyik kiemelt feladata a fiatal tehetségek 
felismerése és kiválasztása nemcsak a helyi, hanem az agglomeráció (Rinyamenti Kistérség) 
óvodáiban és iskoláiban. Természetesen a tehetséges gyermekek mellett szívesen 
foglalkozunk mindazokkal a gyermekekkel, aki a kézilabdát választják mindennapi 
egészségmegőrzésük céljából rendszeres elfoglaltságuknak, hiszen közös érdekünk az 
egészséges, sportot szerető és támogató generáció kinevelése, integrálása, és első lépésként 
a szivacs kézilabdával való megismertetése.  



 
 

E tevékenységünk keretei között kiemelkedő célunk a helyi és a városkörnyék diák 
sportegyesületeinek kézilabda szakosztályaiban edző és versenyző gyerekek bevonása, 
integrálása a Rinyamenti Kézilabda Clubba és folyamatos versenyeztetése az Országos 
Gyermekbajnokság korosztályos versenyeiben, valamint versenyzési lehetőség biztosítása a 
különböző hazai és nemzetközi utánpótlás tornákon. 
Fontos szerepet szánunk programunkban – összhangban a szövetség képzési tervével – 
iskoláinkban a sportolás és a tanulás összehangolására, a sportolói pályafutás felépítésére, 
illetve, tekintettel arra, hogy nem mindenki élethivatásaként fogja a kézilabdát magáénak 
tudni, a civil életre való felkészítésre, karöltve iskoláink pedagógusaival és nevelőivel.  

Az utánpótlás nevelésben vállalt szerepünk elengedhetetlen velejárója a sportszakemberek 
motivációs tényezőinek javítása, a szakmai munka színvonalának folyamatos ellenőrzése.  

Célunk, hogy a minőségi utánpótlás nevelésben résztvevő szakembereink az erkölcsi 
megbecsülésen túl megfelelő anyag elismerésben is részesülhessenek, hiszen teljes értékű, 
koncentrált munkavégzést csak úgy tudunk tőlük elvárni, ha egzisztenciális létüket szem előtt 
tartva elismerjük munkájukat.  

 

NBII felnőtt férfi csapatunk 2019/2020 szezonban a tabella 10. helyén végeztek. 
Takács László értékelése: “A sok sérült rányomta bélyegét a teljesítményünkre, jó pár hazai 
mérkőzésünk volt, amit ezzel a plusz 2-3 emberrel meg tudtunk volna nyerni, sajnos nem így 
sikerült. Emiatt csalódott vagyok, de bízom benne, hogy a következő szezonban már 
reálisabb képet fogunk látni a gyengeségeinkről, erősségeinkről.”  
 
 

 
Női NBI/B felnőtt női csapatunk a 2019/2020-ban a tabella 9. helyén sikeredett 

abszolválni a szezont. Madarász Péter edző így foglalta össze az elmúlt időszak 
teljesítményét: “Nehéz szezonon vagyunk túl. Egy félig teljesített, félidőben lezárt évad van 
mögöttünk, de úgy gondolom, a félidőben elfoglalt kilencedik helyezésesünk biztató a 
következő szezonra nézve. Egy szóval jellemeztem a tavaszi szezont: hullámzó. Nem csak a 
tizenegy mérkőzés alatt, hanem egy adott mérkőzésen is tudtunk a hegy csúcsán és a 
völgyben is tartózkodni. Sőt voltak olyan mérkőzések, amelyeken többször is előfordult ez a 
hullámvasút. Mentálisan kell sokkal erősebbnek lennünk, és stabilabban játszanunk a 
jövőben. A munkát elkezdtük és jó úton haladunk. Köszönjük, a szurkolók, támogatók 
biztatását, támogatását.” 

 
 
 

 



 
 

Az ország nem éppen legjobb szegmensében élünk és dolgozunk, s bizony nagyon 
nehéz új játékost, vagy éppen játékosokat Nagyatádra csábítani. A Csugói Kézilabda Klubbal 
(CSKK) fiú vonalon, míg a Siófoki KTC-vel női vonalon nagyon jó kapcsolat ápolunk, így 
gyermekeink tovább fejlődése esetleges magasabb osztályba való igazolása biztosított. 
Érkeznek játékosok hozzánk a magasabb osztályú klubokból, hogy megfelelő játék idővel és 
tapasztalat szerzéssel tudjanak a jövőben rendelkezni és ezt kamatoztatni is tudják nevelő 
egyesületüknél. Dolgozunk azon, hogy fiatalítsunk, megőrizzük jó helyezésünket, régióbeli 
szerepünket. 

Keményen harcolunk egész évben a céljainkért, és büszkének kell lennünk magunkra, hogy 
meg is feleltünk az elvárásoknak.  

 

Együttműködő intézmények: 

• Nagyatádi Általános Iskola Árpád Fejedelem Tagintézménye 

• Nagyatádi Bárdos Lajos Sport Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola 

• Nagyatádi Egyesített Óvodák - Ovikézi 

• KSzC Nagyatádi Ady Endre Gimnáziuma, Szakgimnáziuma, Szakközépiskolája és 
Kollégiuma 

• Kaposvári SzC Nagyatádi Szakgimnáziuma és Szakközépiskolája 

• Nagyatádi Fiatalok, Gyertek a Jövőnkért egyesület 

• Rinyamenti Kistérség Többcélú Önkormányzati Társulás 

 

Nagyatád, 2021.01.10. 
 
 
Köszönöm, hogy megtekintették bemutatkozásunkat. 
 
 
 
 
 
 

Urbán Róbert 
RKC SE elnök 

 


